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Městský obvod – Statutární město Pardubice 

Městský obvod Pardubice VII – Úřad MO Pardubice VII 
 

Zápis z 12. zasedání Zastupitelstva Městského obvodu (dále jen Z MO) 
Pardubice VII, které se konalo dne 24. 6. 2024 

 
 

Jednání se uskutečnilo v zasedací místnosti Úřadu Městského obvodu Pardubice VII. 
Pozn.: v zápise jsou přítomní zasedání Z MO uvádění bez akademických titulů a hodností. 

Přítomno: 9 členů Z MO z celkového počtu 15 členů Z MO 

Omluveni: Š. Fraňková, M. Bereznaj, F. Rais, V. Košťál, M. Hladík, S. Divecká 
 

I 
Zpráva ověřitelů z 11. zasedání Zastupitelstva MO Pardubice VII, jmenování 
ověřitelů zápisu z 12. zasedání Zastupitelstva MO Pardubice VII, jmenování 

zapisovatele 
Zápis z 11. zasedání Z MO byl ověřen bez doplnění a změn. Ověřiteli zápisu 12. zasedání Z MO 

byli jmenováni M. Janeček, M. Černík. Zapisovatelkou byla jmenována P. Žďárská, KÚ. 
 

 

II 
Volba návrhové komise 

Návrh předložil J. Rejda, starosta MO PVII. Navrženi byli M. Černík a J. Tomšů. 

Usnesení č.: 97/12-6/2024 
Z MO Pardubice VII schvaluje za členy návrhové komise M. Černíka a J. Tomšů.  

- pro:   9 

- proti: 0 
- zdrž.: 0  

III 
Zpráva starosty Městského obvodu Pardubice VII o činnosti Rady MO 

Pardubice VII v mezidobí zasedání Zastupitelstva MO Pardubice VII 
- jednání se Synthesia a.s, Globus, ŘSD 

- jednání se ZŠ Klas a projekční kanceláří – parkování 

- audit MO 

- kolegium starostů 

- účast ve výběrové komisi na ředitele ZŠ Ohrazenice 

- jednání s vedením města a dotčených subjektů – komunikace Doubravice 

- porada vedení města s primátorem 

- TAJV Ohrazenice – sportovní den 

- jednání se zástupci města – propojka Trnová – Ohrazenice 

- porada s MpP – radary 

- účast na Hasičských závodech v Trnové a dětském dnu na Březince 

- jednání s p. Slavíkem a p. Koláčkem – hasičská zbrojnice 

- účast na MK Rosice 

- účast na dětském fotbalovém turnaji v Rosicích a nohejbalovém turnaji o pohár starosty 

v Trnové 

- jednání s firmou IPOKa a s farou – stezka od fary po svítkovský most 

- rozloučení se školou na JPT v Trnové 

- pietní akt v parku JPT v Trnové 
 

Rozprava: 

A. Holická – dotazy na pozemek pro hasičskou zbrojnici v Rosicích a uzavírky a dopravu u 

Globusu, odp. J. Rejda 
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Usnesení č.: 98/12-6/2024 
Z MO Pardubice VII bere zprávu starosty na vědomí.  

- pro:   9 

- proti: 0 
- zdrž.: 0 

 

IV 
Vlastní program 

1. Návrh II. aktualizace a vyhodnocení tabulkové části Programu rozvoje MO P VII 

2. Návrh druhé změny rozpočtu Městského obvodu Pardubice VII na rok 2024 

3. Návrh závěrečného účtu MO Pardubice VII za rok 2023 

4. Zpráva o provedených kontrolách KV ZMO Pardubice VII 

5. Informativní zpráva o průběhu realizace investičních akcí MO P VII v roce 2024 
 

Usnesení č.: 99/12-6/2024 
Z MO Pardubice VII schvaluje program 12. jednání ZMO.  

- pro:   9 

- proti: 0 
- zdrž.: 0 

 

1. Návrh II. aktualizace a vyhodnocení tabulkové části Programu rozvoje MO P VII 

Zpracovali T. Vencl, vedoucí ŽPOD, A. Vykypělová, oddělení investic a M. Kroutilová, 

tajemnice ÚMO, předkládá J. Rejda, starosta MO Pardubice VII. 

Rozprava: 

R. Kalášek – zpevnění plochy od ul. Riegrova po JPT a kruhová křižovatka v Doubravicích, 

odp. T. Vencl 

V. Čapek – parkovací plochy na Školním náměstí, odp. T. Vencl 

Usnesení č.: 100/12-6/2024 
Z MO Pardubice VII zprávu projednalo a schvaluje dle důvodové zprávy. 
       - pro:   8 

          - proti: 0 

          - zdrž:  1 (V. Čapek) 

 

2. Návrh druhé změny rozpočtu Městského obvodu Pardubice VII na rok 2024 

Zpracovala R. Hančová, vedoucí EO, předkládá J. Rejda, starosta MO Pardubice VII, FV 

zprávu projednal a doporučuje ke schválení. 

Rozprava: 

R. Kalášek – dotaz na investici - chodník u bývalé pošty v Rosicích 

V. Čapek – žádá předložení studie, případně projektu, navrhuje vyřadit prozatím financování 

této akce – do rozpravy se zapojili J. Tomšů, J. Rejda, M. Černík 

Usnesení č.: 101/12-6/2024 
1.Z MO Pardubice VII schvaluje 2. změnu rozpočtu Městského obvodu Pardubice VII pro rok 
2024 včetně změny rozpočtu sociálního fondu Městského obvodu Pardubice VII pro rok 2024 
podle tabulkové části předložené zprávy (rozpočtové opatření č. 9) s výjimkou investiční akce 
Chodník u bývalé pošty Rosice. 
2. Z MO Pardubice VII bere na vědomí přijatá rozpočtová opatření dle předložené zprávy. 
3. Z MO Pardubice VII schvaluje prodloužení uložení vkladu ve výši Kč 55 mil. na stávajícím 
termínovaném vkladovém účtu s obnovováním vedeného u České spořitelny a.s. na období 
následujících třech měsíců od 5.7.2024 dle uvedené zprávy. 
       - pro:   9 

          - proti: 0 
          - zdrž:  0 

 

3. Návrh závěrečného účtu MO Pardubice VII za rok 2023 

Zpracovala R. Hančová, vedoucí EO, předkládá J. Rejda, starosta MO Pardubice VII, FV 

zprávu projednal a doporučuje ke schválení. 
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Rozprava: 

J. Tomšů – pochvala úřadu k provedenému auditu 

Usnesení č.: 102/12-6/2024 
Z MO Pardubice VII 
a) projednalo předloženou zprávu Závěrečného účtu MO Pardubice VII za rok 2023 a souhlasí 
bez výhrad s celoročním hospodařením Městského obvodu Pardubice VII za rok 2023, 
b) schvaluje návrh finančního vypořádání za rok 2023, 
c) souhlasí s účetní závěrkou Městského obvodu Pardubice VII za rok 2023.       
      - pro:   9 

          - proti: 0 

          - zdrž:  0 
 

4. Zpráva o provedených kontrolách KV ZMO Pardubice VII 

Zpracovala P. Žďárská, pracovnice KÚ, předkládá V. Čapek, předseda Kontrolního výboru 

Usnesení č.: 103/12-6/2024 
Z MO Pardubice VII bere na vědomí provedení a výsledek kontrol Kontrolního výboru.  
      - pro:   9 

          - proti: 0 
          - zdrž:  0 

 

5. Informativní zpráva o průběhu realizace investičních akcí MO P VII v roce 2024 

Zpracovali T. Vencl, vedoucí ŽPOD, A. Vykypělová, oddělení investic, předkládá J. Rejda, 

starosta MO Pardubice VII  

Usnesení č.: 104/12-6/2024 
Z MO Pardubice VII bere předloženou zprávu na vědomí. 
         - pro:   9 

          - proti: 0 

          - zdrž:  0 

 

Diskuse, různé: 

A. Holická – dotaz na odpadní hospodářství města a prezentace společnosti Marius Pedersen 

a.s. – do diskuse se zapojili V. Čapek, R. Kalášek, M. Černík, J. Tomšů, M. Janeček a J. Rejda 

R. Kalášek – dotaz na cenu rybníčku Ohrazenice, odp. R. Hančová 

R. Kalášek - poděkování za plánované naučné herní prvky do Doubravic a pomoc při úklidu 

prostranství při   akcích pro děti 

V. Čapek – dotaz na úsekový radar, odp. J. Rejda – radar bude vrácen zpět, dotaz na jednání 

z DpmP o zavedení spoje č. 906 i ve večerních hodinách 

 

Jednání ukončeno 16:55 hodin. 

 

Zapsala P. Žďárská 
 

 

 

Zápis ověřili:  ……………………    ……………………………..                                

                                  M. Janeček                                                                  M. Černík 

 

 

Starosta MO: …………………………. 

           J. Rejda 

 

 

 

 

 


